
תנועת המושבים מסכמת חודש של פעילות 

סיור נשיא המדינה בנתיב העשרה:
״כשאתה זורע ושותל וקוצר, אתה זורע
חיים ועתיד. האדמה מייצרת את הגבול"

ועידת משרד הנגב, הגליל והחוסן הלאומי:
"הגליל בידיים שלנו"

מזכ״ל תנועת המושבים, עמית יפרח השתתף בפאנל בנושא השפעות שדה התעופה על הביטחון
התזונתי של מדינת ישראל בכנס בנושא ההתנגדויות להקמת שדה התעופה בינלאומי בעמק יזרעאל
ואמר:  ״על מדינת ישראל לייצר תכנית אסטרטגית עבור ביטחון המזון שלה ולהבין שהעמק הוא נכס

אסטרטגי עבור ביטחון המזון ועבור הביטחון הלאומי והחקלאות כאן היא שליחות לאומית.
הקמת שדה תעופה בעמק יזרעאל ייפגע אנושות בשטח של 637 אלף דונם שחלקים ניכרים ממנו הם
שטחים החקלאיים בעמק, בחקלאות כולה, בפרנסת התושבים, באיכות הסביבה, איכות החיים ובביטחון

המזון עבור אזרחי ישראל. 
אנחנו מתנגדים באופן נחרץ להקמת שדה התעופה בעמק יזרעאל וקוראים להקים שדה תעופה
בנבטים בדרום הארץ לחיזוק הנגב- לחיזוק ההתיישבות בו ולחיזוק הכלכלה. אני מודה לחברתי ראשת
המועצה, שלומית שיחור רייכמן, לראשי הרשויות השותפים לקואליציית המאבק ולמטה המאבק. אנו

נמשיך לשתף פעולה ולפעול להקמת שדה תעופה בנבטים״. 

קיימנו כנס אנרגיה ירוקה בהשתתפות של כ- 200 חברי הנהגות מושבים במלון לביא
שבגליל התחתון. במהלכו הגיעו ראש המועצה האזורית, ניצן פלג, מנכ״ל מנורה
אנרגיה מתחדשת- טראלייט, רני ליפשיץ, אנשי ממשל מרמ"י וממשרד החקלאות
ואנשי המקצוע מטראלייט, עורכי דין ובעלי מקצוע אשר דיברו מקצועית איך הופכים
את האנרגיה הירוקה במושב- מהלכה למעשה כדי לחזק היכולות הכלכליות של

המושבים.
מוזמנים לקרוא כתבה שפורסמה בנושא

פורום האקלים של בית הנשיא

מזכ"ל תנועת המושבים, עמית יפרח השתתף בפורום האקלים של בית הנשיא בו
שותפים כלל משרדי הממשלה והגורמים הרלוונטיים העובדים בקידום אגרו-סולארי

והאנרגיה הירוקה. 
תנועת המושבים רואה חשיבות גדולה בקידום האגרו סולארי בשטחים החקלאיים

ומגוייסים למשימה הלאומית הזו בהקמת פרויקטים סולאריים בכל רחבי הארץ.

תנופת התב"עות במושבים נמשכת: 
אושרה התב"ע של מושב בית חנניה

קיימנו מפגש היכרות מקצועי עם ראש המועצה האזורית מגידו הנכנס, גיל לין לחיזוק
העבודה המשותפת הקיימת והעתידית.

נפגשנו לפגישת היכרות עם ראש המועצה הנכנס של עמק המעיינות, איתמר
מטיאש במסגרתו דיברנו על חיזוק שיתוף הפעולה עבור מושבי המועצה וחיזוק

הקהילה והחקלאות באזור. 

אירועי ה-7 באוקטובר הדגישו ביתר שאת את חשיבותו הרבה של תפקיד מנהל
הקהילה במושב בעת שגרה ועל אחת כמה וכמה בעת חירום ומלחמה. מנהל
קהילה לא היה קיים ברוב המושבים והיישובים הקהילתיים טרם המלחמה. בעבודה
מאומצת ובשיתוף פעולה עם המועצה האזורית אשכול, שער הנגב, שדות נגב וחוף
אשקלון, מכללת ספיר ותנועת אור, הוצאנו לפועל את הקורס הראשון באשכול.
הקורס יכשיר ויתן למשתתפים את הכלים המקצועיים לבצע את התפקיד בצורה

המיטבית עבור הקהילה שלו.

לאחר עבודה מאומצת של תנועת המושבים ושל שותפים במרחב הכפרי, המועצה
הארצית לתכנון ולבנייה העבירה להערות הוועדות המחוזיות את התיקון לתוכנית
תמ"א 35 שיאפשר להגדיל את מספר יחידות הדיור בקיבוצים ובמושבים. מדובר
בעדכון לתמ"א שנעשה לאחר יותר מ-15 שנים, והוא נועד לאפשר את פיתוח
היישובים הכפריים. המשמעות של התיקון היא העלאת צפיפויות המגורים תוך
תוספת יחידות דיור וללא הרחבת שטח הישובים ובכך הישובים הכפריים יוכלו לגדול
באופן המותאם לגדלם, למיקומם ולצרכיהם, תוך מתן מרחב שיקול דעת למוסדות
התכנון - מהרמה המקומית, דרך המחוזות ולמועצה הארצית. השלב הבא הוא

העברה להערות הועדות המחוזיות והציבור.

מצלמים חקלאות

התמונה צולמה על ידי צלמת החקלאות, מרינה פורמן לוי.

להזמנת צילומים או תמונות, ניתן לפנות ישירות למרינה בטלפון :  -052
 3741716
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Israel | 0508482856 | דפנה כהן נוריאל | לאונרדו דה וינצ'י 19 | תל אביב | מרכז

הסר | דווח כספאם

ActiveTrail נשלח באמצעות תוכנת

קיימנו סיור ייחודי עם נשיא המדינה ורעייתו מיכל במושב נתיב העשרה. ההגעה של
הנשיא למושב מהווה אמירה ברורה על חשיבות מוסד בית הנשיא עבור ישובים

סמוכי גבול והחקלאות כולה.
ימים ספורים לאחר הגעתו של הנשיא, היה ניסיון פיגוע בכניסה למושב אותו מנעה
בגבורה כיתת הכוננות של המושב. יש לפעול ולחזק את כיתות הכוננות ולעבות את

הביטחון של ישובי העוטף וגבול לבנון
לקריאה בנושא - לחץ כאן

מזכ״ל תנועת המושבים ויו״ר התאחדות חקלאי ישראל, עמית יפרח השתתף בישיבת הוועדה המיוחדת
לחיזוק ופיתוח הנגב והגליל בראשותו של ח״כ מיכאל ביטון אשר כונסה בעכו בהשתתפות נשיא
המדינה, יצחק הרצוג, שר הנגב,הגליל והחוסן הלאומי, יצחק וסרהולף, חברי כנסת אלון שוסטר ויצחק

קרויזר, ראשי מועצות וערים ומנכ"לים. במהלך הועדה אמר יפרח:
"מאז השבעה באוקטובר החקלאות בגליל נמצאת במצב לחימה ותחת מתקפה קשה. החקלאים וכיתות
הכוננות הם האחרונים שנשארו במושבים וממשיכים לעבד את האדמות ולאסוף את הביצים למרות

הקושי והאתגר מתעקשים לספק תוצרת מזון עבור אזרחי המדינה. 
בטווח הקצר אנחנו צריכים פתרונות למגן את הישובים והשטחים החקלאיים, תמיכה בתוספת עובדים
לחקלאות וקידום מתן פיצויים עבור החקלאים שלא קיבלו עדיין פיצוי ממס רכוש.  כעת קיים נתק לא מובן
ובלתי מתקבל על הדעת מרשות המיסים כאשר החקלאים לא מקבלים פיצויים ומקדמות, דבר אשר

מהווה עבורם אוויר לנשימה.
לגבי התושבים והקהילות הפזורות בכל הארץ, התסכול של התושבים הולך וגדל ככל שהזמן עובר
ונותרו רסיסי אמון אחרונים .יש לתת מענה ותוכנית לתושבים בתחום השונים- תעסוקה, תיירות,
תשתיות כדי שירצו לחזור לכאן וליישב את הישובים. על מדינת ישראל להתעשת ולתת אופק כלכלי

ותעסוקתי כדי שהתושבים יחזרו למרחב הכפרי
למרות הקושי והאתגר החקלאים מסמנים בהתעקשות להמשיך לעבד ולספק מזון לאזרחי ישראל את
הנחישות וההיצמדות למקום שלהם , טיפול נכון ומיידי מצד המדינה יעביר מסר כפול גם לקהילות

שצריך להשיב ובעיקר לאויבנו שהחקלאות וההתיישבות פה להשאר ולדורות״.
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"על מדינת ישראל לחשב מסלול טיסה
מחדש"

כנס אנרגיה ירוקה בגליל התחתון:
"נפעל כדי לעמוד ביעדים הלאומיים"

קיימנו טקס במהלכו הגשנו להנהלת מושב בית חנניה את התב״ע החדשה של
המושב שנעשתה עם החברה הכלכלית שלנו, מושב כלכלי.

אחת המשימות המרכזיות שיש להנהלות המושבים בשנים האחרונות זה להתאים
את המציאות התכנונית למציאות הקניינית. יצרנו מערך של זכויות משופר עבור בעלי
הנחלות במושב ועל מנת שחברי המושב יוכלו למצות את הזכויות הקנייניות שלו

עבור עתידו במושב. 
אנו מודים להנהלת מושב בית חנניה על האמון, לראש מועצת חוף הכרמל, אסיף

איזק ולסגנו רפי אבני על שיתוף הפעולהוהעבודה המשותפת. 

מחזקים את הקשר עם המועצות האזוריות

לראשונה: קורס מנהלי קהילות באשכול

המועצה הארצית קידמה תוכנית להרחבת
היישובים הכפריים

מקדמים בתחום החקלאות

הוארך אכלוס הלולים בשנתיים הבאות בישובי קו העימות הצפוניים:
 

אנו מודים לשר החקלאות, אבי דיכטר ולמנכ״ל המשרד, אורן לביא על ההחלטה
להאריך את האיגרת בהתאם לבקשתנו ולאפשר אכלוס לולים בשנתיים הבאות
ביישובי קו העימות הצפוניים תוך כדי התחשבות בנסיבות הביטחוניות והכלכליות
שלמגדלי ההטלה. אנו מודים גם למזכיר ארגון מגדלי העופות, מוטי אלקבץ ולראשי

המועצות הצפוניים על פועלם בנושא.
 

לקריאת כתבה שפורסמה בנושא - לחץ כאן
 
 

תיקון חוק המזון עבר בקריאה שנייה ושלישית:
 

לאחר מאמץ ממושך ודיונים מרתוניים עם המשרדים הממשלתיים וועדות הכנסת,
הגענו להסכמות שימנעו פגיעה בחקלאות הישראלית. 

התנועה בשטח!

אסיפה כללית בכפר שמאי יחד עם ראש המועצה האזורית מרום הגליל, עמית
סופר ומזכיר ארגון מגדלי העופות, מוטי אלקבץ. 

ישיבות וסיורים: ישיבה באליקים יחד עם ראש המועצה, גיל לין על הסוגיות
העומדות על סדר היום של המושב וסיור מקצועי, פגישה עם הנהלת שדה יצחק,
סיור במועצה האזורית מנשה במהלכו התקיימו פגישות עם הנהלת נחלת
ז׳בוטינסקי, עין עירון ומאור. פגישות עם הנהלת מושב אבשלום וועד הנהלה של

גן שורק בנושאים על סדר היום של המושבים. 

ולמרות הכל...
אנחנו נמשיך לזרוע, לעבד, לשתול, לכרום, לגדל - 

כי אין לנו חקלאות אחרת
ואין לנו מדינה אחרת

תנועת המושבים - שליחות לאומית שהיא זכות 

https://www.facebook.com/share/p/T67aj5dWcdUVCazg/?mibextid=qtnXGe
https://www.youtube.com/watch?v=xiN96M3GozE&feature=youtu.be
https://ini.co.il/archives/4369
https://www.davar1.co.il/527102/
http://www.facebook.com/sharer.php?u=[CAMPAIGN_VIEW_URL]
https://api.whatsapp.com/send?text=[SUBJECT]%20-%20[CAMPAIGN_VIEW_URL]
http://twitter.com/intent/tweet?url=[CAMPAIGN_VIEW_URL]&text=[SUBJECT]
http://www.linkedin.com/shareArticle?mini=true&url=[CAMPAIGN_VIEW_URL]&title=[SUBJECT]&sid=4
http://app.activetrail.com/ShowCampaign.aspx
https://app.activetrail.com/ShowCampaignAccessibility.aspx
http://app.activetrail.com/OptOut.aspx
http://app.activetrail.com/SpamAbuse.aspx
https://trailer.web-view.net/nslinks/0XA7B345C74AEB82B7BA022830AA129F80AE751E8DF83E53404402EBD2F42C2690BE03F61F56173B90B95D29F255FEE7606F04B3FFA18E95307C1CD1395241FB41BFA19C57546167EC1603DE791398666F5A8923BA4C25CCD8BA5086EBF587615E9984675BDDB0AF1B.htm

